
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.550.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Józef Gancarz zagłosił następujące 

wnioski: 

1) Zwrócił się do Pana Prezydenta by ten ocenił jaka jest sytuacja na ul. Wiejskiej. Poprosił by 

informacje o stanie tej drogi oraz o tym czy wymaga ona remontu została przesłana do Komisji 

Porządku Publicznego. 

2) W nawiązaniu do swoich wcześniejszych wniosków KRM.0003.518.2022 oraz 

KRM.0003.523.2022 zawnioskował o wpisanie ul. Jeżynowej do budżetu.  

„Dochodzi do sytuacji takiej, że wybudowane są 4 bliźniaki (8 rodzin) i spowodowało to powstanie 

wysokiej skarpy od strony południowej i jak są deszcze to zalewane są domy poniżej na ul. 

Jeżynowej.”  

3) Poparł wniosek radnej Agnieszki Danielewicz i okazał swoje zaniepokojenie przebudową 

Przedszkola nr 15 w Krzyżu. 

„Tam naprawdę od pół roku nic się nie robi. Mieszkańcy myśleli w Krzyżu, że od września dzieci do 

tego przedszkola będą uczęszczać. A niestety od tamtego roku chyba od grudnia do dnia 

dzisiejszego nic się tam nie dzieje. Nie ma tej przebudowy, nie ma tego remontu. I myślę, że jest 

to priorytet dla Urzędu Miasta Tarnowa, dla Pana Prezydenta aby siąść z wykonawcą robót, albo 

zmienić wykonawcę, żeby to przedszkole było remontowane, żeby była nadzieja, że wreszcie dzieci 

do tego przedszkola będą mogły uczęszczać.”  

4) W związku z otwarciem mostu pomiędzy Tarnowem a Wierzchosławicami przez Premiera 

Mateusza Morawieckiego i Ministra Infrastruktury i brakiem informacji na temat na stronie 

tarnow.pl zwrócił się z prośbą by takie ważne informacje były umieszczane na stronie 

Wydziału Komunikacji Społecznej Urzędu Miasta Tarnowa.  

„Inwestycja bardzo potrzebna i oczekiwana przez mieszkańców. Natomiast dobrze, że czytam inne 

portale internetowe, dzienniki, gazety itd., bo gdybym tylko czytał tarnow.pl - Tarnów Biegun 

Ciepła, to niestety trudno szukać, że taki most został otwarty. Ja mam taką prośbę wiem, że macie 

Państwo pewną strategię działania informacyjną, ale jeżeli jest most, oddaje go Premier naszego 

rządu Pan Mateusz Morawiecki i Minister Infrastruktury. Jeżeli wam jest tak słabo napisać, że jest 

premier czy, że przyjechał minister, że to rząd polski dofinansował w większości ten most. To 

przynajmniej napiszcie Państwo w  Wydziale Komunikacji Społecznej Urzędu Miasta Tarnowa, że 

to zostało otwarte. Bo brak takiej informacji to jest taka duża dezinformacja… Nic się nie pokazuje. 

Tak jakbyście Państwo mieli taką strategię, że nic co rządowe nie może ujrzeć światła dziennego. 

A trzeba powiedzieć, że 70, 80% inwestycji w mieście Tarnowie to są właśnie pieniądze rządowe.”  
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